

Protokoll SGVKs styrelsemöte den 8 april 2024.

Tid o plats:

Mötet började kl.19.00 via Zoom.

Närvarande:

Annelie K Karjalainen, Krister Esping, Linda Hedebratt, Siv Hansson, Eva Wieslander.

Frånvarande:

Stefan Ernstsson, Amilia Wisell Helin, Eva Granath.

§41. Mötets öppnande: 19.00

Ordförande öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

§42. Val av justerare.

Siv Hansson utsågs att justera protokollet.

§43. Fastställande av dagordning.

Styrelsen fastställde dagordningen.

§44. Beslut per Capsulam.

- SGVK:s styrelse har fattat beslut via capsulam att skicka Linda Hedebratt och Stefan Ernstsson på Skks helgkurs för att bli diplomerade avelsfunktionärer.

§45. Beslut via AU.

Inga beslut har fattats via AU.

§46. Godkännande av det föregående protokollet daterat den 7 mars 2024.

Styrelsen godkänner föregående protokoll.

§47. Inkommen post/skrivelse.

- Se bifogad bilaga nr.1. inkommen post / skrivelse

§48. Utgående post/skrivelse.

- Se bifogad bilaga nr 2. utgående post.

§49. Uppföljning av uppdragslistan

- Se bifogad bilaga 3. uppdragslista

§50. Rapporter.

a) Ordförande

Rdsg, sätta ihop en skrivelse angående klubbens digitala rasspecial.

b) Kassören. Krister Esping har ordnat ett fasträntekonto på Nordea.
Likviditeten är god.

f) Webmaster.

Skriva ner om vi vill ändra något på hemsidan , mycket gammalt där.

g) Sponsoransvarig.

Vi har fortfarande ingen sponsor. Vi jobbar vidare med detta.

Kan bli olika på utställningarna.

h) Rasklubbarna.

SSAk vill lägga ner sin rasklubb. Krister Esping kommer att närvara på deras 2 årsmöten.

Eva Brauer möte ang Carina Riis

§51. Punkt för beslut.

- a) Godkänna ny domare RDSG
Beslutat att godkänna Mats Lindborg som domare för RDSG
- b) RDSGs rasspecial.
Beslutat att skicka en skrivelse till CS angående RDSGs rasspecial
- c) Hantering av för sena anmälningar till utställningar.
Beslutat att följa stadgarna angående för sena anmälningar
- d) Köpa in blommor till mötesordförande och pristagare vid fullmäktige bla.
Beslutat att Linda Hedebratt ombesörjer detta.

§52. Övriga frågor.

- a) Berger des Pyrénées vill registrera en annan rasvariant.
- b) Uppdatering

§53. Nästa möte.

Måndag den 21/4 kl.19.00 på Vätterleden.

§54. Mötets avslutande.

Ordförande tackade de närvarande och avslutade mötet kl. 20.20

Ordförande Annelie K Karjalainen

Protokollförare Linda Hedebratt

Justerare Siv Hansson